
 

Protokoll – Styrelsemöte 

Skandinaviska klubben - CLUB ESCANDINAVO SUR 
CIF-nr G38444279 Org.nr G1/S1/8273-96/F 

 

 

Tid: 17 oktober kl 16:00 (lokal tid Teneriffa) 

Plats: Teams 

 

Närvarande: Christer Abrahamsson, Jan Olaf Johansen, Mailis Alvarsson, Lena Sandahl, 

Christina Brockmeyer 

 

 

 

§ 1 Mötets öppnande 

  

Presidenten hälsade välkomna och öppnade mötet. 

 
§ 2 Val av mötesfunktionärer 

• President Christer Abrahamsson 

• Sekreterare Mailis Alvarsson 

 
§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

§ 4 Genomgång av Besluts- och aktivitetslogg 

 

Jan Olaf skickar Budget samt Resultat och Balansräkning till MA som 

lägger upp på hemsidan. 

 

Faktura av hyra för boulebanorna har inkommit, utbetalning diskuterades. 

Beslutades att ett underskrivet kontrakt bör finnas innan betalning sker 

eller att fakturan specificeras med samma innehåller som ett kontrakt bör 

innehålla, samt att årsmötet måste godkänna budget före utbetalning och 

eventuell kontraktsskrivning. Christina meddelar boulen beslutet. 

Jan Olav skickar Budget samt Resultat och Balansräkning till MA som 

lägger upp på hemsidan. 

 

Budgeten gicks igenom och godkändes. 

 

Dokument inför årsmötet gicks igenom och godkändes för att läggas upp 

på hemsidan. 

 

IKEA-resa – frågan om hjälp att arrangera resan har gått ut men ingen har 

anmält intresse varför den aktiviteten utgår. 

 

Påminnelse om betalning av medlemsavgift på fb och hemsida, MA. 

 

§ 5 Ekonomisk uppdatering 

 Ekonomin är fortsatt god och budgeten inför årsmötet är klar. 
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§ 6 Mötespunkter  

 
- Verksamhetsplanering -24/-25 - klart 
- Genomgång och beslut om budget - Klart 
- Beslut aktivitetsansvarig vårfest 14/2 – lämnas till nya styrelsen  
- Förberedelser inför årsmötet 21/11 kl. 13:00 – Dokumenten gicks igenom 
- Valberedningens förslag – Kirsti A har meddelat att hon inte ställer upp som 
suppleant kommande verksamhetsår, även valberedning saknas 

 - Ändring Fb-regler – be om hjälp på fb/årsmötet 

   

§ 7 Övriga frågor 

 Styrelsen beslutade att lämna in två motioner. En som hanterar att man ska 

 vara medlem för att deltaga i aktiviteter och en som handlar om hur avgifter  

 och överskott i de olika aktivitetsgrupperna ska hanterats. 

 

Hylla till förrådet har köpts in till klubbens förråd och kommer att skruvas 

ihop nästa vecka med hjälp av boulefunktionärer. 

 

§ 8 Nästa möte 

 Fredag den 15 november 2024 kl 10:30, då revisorerna bjuds in kl. 11:15. 

  

§ 9 Mötets avslutande 

Presidenten tackade för det gångna årets möten där vi haft bra samtal och 

diskussioner samt för dagens möte. 

    

                
Mailis Alvarsson   Christer Abrahamsson  

Sekreterare   President 


